
Protokoll fra styremøte i Finnmarkseiendommen 

Finnmárkkuopmodaga (FeFo) tirsdag 29.-onsdag 30.november 

2016 på Lakselv hotell 

 

Møtested:  Lakselv hotell  

  

Møtetid: Tirsdag 29.november 2016 kl. 11.30 – 17.30 

  Onsdag 30.november 2016 kl. 09.00 – 13.00 

 

Møteleder: Styreleder Marit Kirsten Anti Gaup 

 

Møtende styremedlemmer: 

Bente Haug, Mathis Nilsen Eira, Raymond Robertsen, Hartvik Hansen og , Runar Sjåstad 

( kun 29.11.16) 

 

Hans vara er innkalt til å møte den 30.11 , men kunne ikke møte.  

 

Ansatterepresentant: 

Erik Sundland 

 

Fra administrasjonen: 

Direktør Jan Olli, leder grunn og rettigheter Sverre Pavel, leder for kommunikasjon og 

samfunnskontakt Eirik Palm, økonomileder Elin Hansen, FeFo advokat Håvard Aagesen 

og styresekretær Anny S. Nilsen. 

 

Åge Lien, Cirius Consulting fulgte styremøtet begge dagene.  

Tirsdag 29.november hadde styret møte med tillitsvalgte, Beate Søvsøe, Gunn Olga 

Kristoffersen og Anders Ims. 

 

Røy Rørnes var tilstede ved presentasjon av nytt administrasjonsbygg.  

 

30.november: Miljøundersøkelse Bugøynes – presentasjon av rapport v/Sweco 

 

Tolk 

Berit Margrethe Oskal 

 

Saksliste 

Sak –77/2016     Godkjenning av innkalling. 

Innkallingen enstemmig godkjent. 

 

Sak –78/2016     Godkjenning av saksliste 

Sakslista enstemmig godkjent. 

 

Sak –79/2016     Godkjenning av protokoll fra styremøte 15.november 2016 

Protokoll fra styremøte 15.november 2016  

 

Sak –80/2016     Valg av representanter til å underskrive protokoll fra dagens styremøte 



Til å underskrive protokoll fra dagens møte ble valgt Marit Kirsten Anti Gaup og Raymond 

Robertsen. 

 

Sak –81/2016     Klage over avslag – inngjerding av beiteområde i Komagdalen 

Direktørens innstilling: 

På bakgrunn av gjennomgått dokumentasjon og de vurderinger som er gjort 

opprettholdes avslaget.  

 

Forslag fra styret: 

Styret ber direktøren i samarbeid med Arnt Støme, reinbeitedistriktet og Vardø kommune  

å finne passende arealer som kan inngjedes for sauebeite i nærområde hvor man idag 

driver sin virksomhet.  

 

Styrets vedtak: 

Styrets forslag enstemmig vedtatt.  

 

Sak –82/2016     Festeavgifter- regulering tomtefeste.  Unntatt offentlighet, jf. offl. § 14 

 

Saken endres til åpen sak. Dette gjelder også saksframlegget. Før det offentliggjøres 

fjernes gårds og bruksnr.  

 

Direktørens innstilling: 

FeFo følger tomtefestelovens regler knyttet til regulering av festeavgift og beregning av 

innløsningssum.  

 

Styrets vedtak: 

Direktørens innstilling vedtatt mot 1 stemme ( Hartvik Hansen) 

 

Sak –83/2016     Møteplan 2017 

Direktørens innstilling: 

 

Møteplan 2017. 

 FeFo Sted 

Januar Ordførerkonferanse 17.-18.januar. 

Styremøte 16. eller 19.januar 

Alta 

April 5.-6.april (lakseplasser) Lakselv 

Mai   

Juni 7.-8.juni (regnskap) Alta 

Juli   

August   

September 5.-6.sept Lakselv 

Oktober   

November 8.nov. ( arbeidsmøte budsjett) 

29.-30.nov. ( budsjett) 

Lakselv 

 

 

Styrets vedtak: 

Møteplan 2017. 

 FeFo Sted 

Januar Styremøte 17. januar kl. 09.00 Alta 

Ordførerkonferanse 17.-18.januar. Alta 



Mars 1.-2.mars Styreseminar Lakselv 

April 20.-21.april (lakseplasser) Kautokeino 

Mai   

Juni 6.- 7.juni (regnskap) Lakselv 

Juli   

August   

September 5.-6.sept Lakselv 

Oktober   

November 8.nov. ( arbeidsmøte budsjett) Lakselv 

27.-28.nov. ( budsjett) Karasjok 

 

 

Sak –84/2016     Økonomirapport 3. kvartal 2016 

 

Direktørens innstilling: 

Økonomirapport pr. 30.09.2016 tas til orientering. 

 

Styrets vedtak: 

Økonomirapport pr. 30.09.2016 tas til orientering. 

 

Sak –85/2016     Budsjett 2017 

 

Forslag fra Hartvik Hansen: 

Budsjettpost: samarbeidsprosjekt med kommuner og foreninger.  

Budsjettposten økes med kr. 100.000,- som øremerkes utbedring av barmarkstraseer/ 

løyper.  Søknadene  sendes via kommunen.  Samlet budsjettpost blir da kr. 200.000,- til 

formålet. 

 

 Votering:  

Forslag fra Hartvik Hansen enstemmig vedtatt.  

 

Forslag fra Mathis Nilsen Eira 

Språk og kulturfremmede tiltak innen samisk bevilges kr. 100.000,- over området 

samarbeidsprosjekt.  

 

Votering:  

Forslag fra Mathis Nilsen Eira enstemmig vedtatt.  

 

Styrets vedtak: 

Direktørens innstilling med vedtatte endringer enstemmig vedtatt. 

 

Sak -86/2016     Framtidig forvaltning av skog. Unntatt offentlighet fvl§14 1.ledd 

Saken er unntatt offentlighet. 

 

Sak -87/2016     Entreprise nytt administrasjonsbygg. Unntatt offentlighet fvl§14 1.ledd 

 

Saken er unntatt offentlighet. 

 

Sak -88/2016     Eventuelt 

Ingen saker under eventuelt.  

 



Orienteringer 

 

1. Handtering av privat eiendom i forbindelse med elgjakt. 

Skriftlig orientering i saken. 

Styret tok saken til orientering. 

 

2. Oversikt over uttaksteder for grus, pukk og naturstein der minerallovens 

bestemmelser kan gi krav om konsesjonsplikt 

Skriftlig orientering i saken. 

Styret tok saken til orientering. 

 

3. Sanksjoner ved brudd på grunneierbestemmelser – jakt/fiske  

Saken tas opp som sak på et styremøte. 

 

4. Rapport miljøundersøkelser ved nedlagt skipsverft på Bugøynes i Sør-Varanger 

kommune. Unntatt offentlighet, jf. Offl. § 14 

Sweco presenterte rapporten om miljøundersøkelsen i Bugøynes. 

 

5. Småviltjakt, innlandsfiske og laksefiske i elv 2016 

Skriftlig orientering i saken. 

Styret tok saken til orientering. 

 

6. Program ordførerkonferansen 17.-18.januar 2017 

Innspill til tema: 

FeFos ansvar og rolle 

FeFos  som næringsaktør 

Rettighetskartlegging 

Nytt fra kommunene. 

Utmarksprodukter 

Utfordre to ordførere  

 

 

 

Referent: Anny S. Nilsen   

  

 

 


